
Jak już napisałem do Was  na Whatsapp, w tym roku jestem przeciwny 
podjęciu uchwały, ale nie namawiam nikogo aby był tego samego 
zdania, co ja. To jedyne moja subiektywna opinia. 
 
Moja decyzja jest poparta jasnymi argumentami: 
 
1. Sytuacja dla przedsiębiorców na rok 2020 jest trudna. Wielu z 
nas będzie cierpieć przez następny rok, z powodu decyzji rządowych 
dot.stawki krajowej. 
 
2.Rządowe programy socjalne, jak m.in finansowanie poprzez 
przedsiębiorców. 
Nasza Gmina jest Gminą przedsiębiorców. Przypominam, że ponad  
3000 000 zł podatków płacą nasze firmy. Otrzymujemy również udział 
w podatkach dla osób fizycznych i prawnych. Firmy pomagają 
społeczeństwu, poprzez sponsoring. 
 
3. Trzecim argumentem jest według mnie brak wspierania 
przedsiębiorców przez działania samorządowe. Od 10 lat powtarzam, 
że należy płacić podatki i przedsiębiorcy również muszą płacić 
podatki, ale to powinno działać w dwie strony. Przedsiębiorcy musi 
otrzymywać wsparcie od samorządu. Przykładów jest wiele, m. in. 
brak działań zmierzających do ulepszenia sytuacji z parkingami, brak 
wsparcia, kiedy firma ma problemy, brak porad. Ja na przykład 
miesiąc czasu czekałem na pomoc odnośnie śmieci. Dostałem 
wizytówki i po kilku próbach zrezygnowałem. Brak odpowiedz na 
bardzo ważne wnioski, jak na przykład wniosek 
Wiceprzewodniczącego, dot. zakupu terenów inwestycyjnych. 
 
4. Brak działań promocyjnych. 5 lat temu na Sali Widowiskowej, w 
trakcie kampanii wyborczej, poproszono mnie, aby mówić właśnie o 
promocji. 
Wówczas powiedziałem jasno, że nasza Gmina musi ostro działać, w 
kierunku promocji. Nie możemy czekać na inwestorów, mamy ich 
szukać, nie możemy być bierni, musimy być aktywni, aktywni poprzez 
promocję m.in. naszej strefy ekonomicznej. Od kilku lat prosimy, aby 
na autostradzie postawiono tablicę, są bazy, jak np. infobase, mamy 
teraz wspaniałą stronę internetową, portale społecznościowe itp. 
 
 



5. Brak odpowiedz na wniosek dot. powiększenia strefy ekonomicznej 
do torów. 
 
6. Brak motywacji do zorganizowania forum gospodarczego, 
spotkania z przedsiębiorcami, jak miało to miejsce w Niemodlinie. 
 
6. Brak punktu informacyjnego dla przedsiębiorców 
 
7. Brak wparcia dla przedsiębiorców, kiedy są atakowane. Mam tu na 
myśli sytuację, kiedy w trakcie prezentacji jednego inwestora został 
źle przedstawiony wizerunek firm na ul. Porcelanowej. Powtarzam- 
rozumiem, że przedsiębiorcy muszą płacić podatki, ale proszę o 
współpracę z przedsiębiorcami. Proszę Burmistrza, aby zrozumiał, że 
dzięki przedsiębiorcom w Tułowicach jest jak jest. 
 


